

78.994 x 108.458



**UV DYE CLEANER**

**NETTOYANT POUR  
COLORANT UV**

Net content/Contenu net:

**500 mL (16.9 US fl oz)**

**MAINTAINING, SERVICING**

**MAINTENIR, ENTRETENIR**

**Art. No. 083 892.764401**

**(EN) UV DYE CLEANER**

**Features:** A natural, citrus-based degreaser that effectively and safely removes grease, oil, dirt and fluorescent or non-fluorescent leak detection dye. Pleasant fragrance.

**Uses:** For removing traces of fluorescent dye from repaired leak sites. Helps prevent future misdiagnoses of A/C system leaks.

**Directions:** Spray on site and wipe clean.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

**(FR) NETTOYANT POUR COLORANT UV**

**Caractéristiques:** Un dégraissant naturel à base de citron qui élimine efficacement et en toute sécurité la graisse, l'huile, la saleté et le colorant de détection de fuites fluorescent ou non-fluorescent. Parfum agréable.

**Utilisations:** Pour éliminer les traces de colorant fluorescent des sites de fuites réparées. Aide à prévenir les mauvais diagnostics de fuites futurs dans les systèmes A/C.

**Mode d'emploi:** Vaporiser sur le site et essuyer.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

Not classified as a hazardous substance or mixture according to the Globally Harmonized System (GHS) and the Hazardous Products Regulations (HPR).

See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au **wurth.ca** or call/ou appelez **1-800-263-5002**

Imported by/Importé par: **Wurth Canada Limited/Limitée**  
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

Non classé comme substance ou mélange dangereux selon le Système général harmonisé (SGH) et le Règlement sur les produits dangereux (RPD).

PAPE | 06/2021 | 892.764401 | V 3.0 | WHMIS 2015

**Not for Retail Sale/  
Pas pour la vente au détail**

**Made in USA/  
Fabriqué aux États-Unis**

**Art. 892.764401** 083



**MAINTAINING, SERVICING**

**MAINTENIR, ENTREtenir**